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ao IEEE
Alles is in de nu opgegeven bedragen verwerkt. Dat betekent de volledige inzameling van het plasma en de productie van

hyperimmunoglobulinen, {8 extra dus ten opzichte van de eerdere opdracht) volgens opgave van Sanquin, en de uitgifte
en monitoring van de eerste batch inclusief Btw. Bedragen hiervoor zijn afgestemd met Financién en kunnen niet meer worden

gewijzigd.

Mochten er meer batches gemaakt moeten worden te zijner tijd, dan moet opnieuw plasma worden ingezameld en eerst na

afstemming met Financién, behandeling in de MR en melding aan de Kamer kan daartoe een vervolgopdracht daarvoor worden

verleend.
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Orderminpt RE: Contact IRF COVID uitgave Sangin

Dank voor dit voorstel. Klinkt heel praktisch en werkbaar.

Co jullie ervoor zorgen dat de bijkomden kosten dan hierin voldoende zijn verwerkt zodat we in ieder

geval niet op korte termijn weer iets additioneels voor Sanquin moeten opvoeren?
Thxs

Groet

5.1.2e
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Ordenvars: RE: Contact IRF COVID uitgave remmmenll

Ha,

Volgens mij kunnen we het volgende doen:

- Morgen gaat er een advies t.b.v. de bespreking in de MR as. vrijdag van de 4° incidentele begroting en Nota van

Wijziging 2021 naar de bewindspersonen.
- Hierin zitten al middelen voor Sanquin. Ik zal, in afstemming me

JEN
een passage ophemen over de

aanvullende kosten voor Sanquin. Met instemming van de MR kunnen we vervolgens de ISB op dit punt nog aanpassen

en begin volgende week verzenden naar de Kamer.
- Ik zal ook nog even contact

JO
met de IRF dat we dit zo willen oplossen. Ik ga er vanuit dat dit moet kunnen (en

als ik het goed lees is de akkoord, incl. generale dekking). In die zin past het allemaal net (als ook de MR hierin

meegaat).

Ik hou jullie op de hoogte!

Groet,

Verzonden: woensdag 11 november 2020 09:23



943657

Real s.vzel]
@minvws.nl>

-,BEDIE. (EEE) ovIEEE. (KEEN)

30

@minvws.nl @minvws

minvw

Onderwerp: RE: Contact IRF COVID uitgave Sanquin

Ha, tja,

mij moet even van t hart dat ik me niet zozeer zorgen maak over irf (dagelijks contact en t lukt al enige tijd alle plooien
glad te strijken....staan nu oplEEE Re eneraal geld.)
Nee 1k maak me meer zorgen over informatieplicht tweede kamer. We zijn vanafbegin vd crisis steeds bezig om hieraan

zo scherp mogelijk te voldoen. En dan gaat t niet alleen over de voortgangsbrieven en aanverwante post maar juist ook
om de begrotingswetten om te voorkomen dat tk gevoel krijgt dat het budgetrecht met wordt bediend. As we speak zijn de
stukken met 4e incidentele suppletoire (waar dit dus niet in zit) naar mr gestuurd. Ik bezie even hoe we dit nu weer gaan

regelen.

Wordt vervolgd, groet | REY
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